



Since 1981

廣州、桂林、昆明、大理 麗江10天精華之旅



GUANGZHOU - GUILIN - KUNMING - DALI - LIJIANG 10 DAYS

行程特色 / HIGHLIGHTS :

- 暢遊:大觀樓, 玉水寨, 白沙村, 崇聖寺三塔, 石林, 西山公園, 龍門勝景, 桂林, 陽朔, 象鼻山特色風味餐: 王府宴, 三道茶, 過橋米線, 沙鍋魚風味, 劉三姐, 魚鷹抓魚, 玉龍雪山看雪山映像
- 包含國際國內機票, 住宿四/五星級酒店, 每天三餐, 遊覽景點, 門票及中英文導遊。
- Visiting Grassland, Shu He Tower, Baisha Village, Three Pagodas of Sainly Worship, Dali Old Town, Foreigner Stree, Dali, Kunming, Stone Forest, Grand View Tower, Li River, Special Shows: Liusanjie Garden View, Cormorant Fishing Performance,
- Includes Int'l and domestic tickets, 4/5 stars hotel, admission, 3 meals daily, admission fees and Chinese/English speaking guide.

1-2 美國 - 廣州 USA-GUANGZHOU

乘坐豪華國際航班飛往廣州。Our international flight departs from the USA bound for China tonight. Due to time difference and travel time, we stayovernight on board

3 廣州 - 桂林 (午/晚餐) GUANGZHOU - GUILIN (L/D)

抵達終年百花盛開抵花城廣州, 轉機前往廣西桂林, 桂林以山青, 水秀, 洞奇, 石美四大特點著稱自古有(桂林山水甲天下)之稱。午餐後前往榕杉湖區, 遠觀象鼻山, 因近看遠看都像極了一雙巨象垂鼻吸飲灑江水而得名和正陽步行街。其後前往桂林美術館參觀。

酒店: Minfeng or similar 5*

Our flight arrives at Guangzhou, continue flight to fly to the lush city of Guilin, best described by the Chinese saying, "Guilin's scenery is unmatched under Heaven." Visit Banyan lake scenic spot & Outside Visit Elephant Trunk Hill, a unique rock formation and symbol of Guilin.

4 桂林 - 陽朔 - 桂林 (早/午/晚餐) GUILIN (B/L/D)

早餐後, 乘遊覽船沿灑江順流而下, 清澈的灑江水, 象一條青綠色的細帶, 處處山奇水秀, 風光明媚, 田野似錦, 情嵐倒影, 猶如一卷上水畫。僅陽朔更見岸邊農夫市場喧鬧非凡, (陽朔山水甲桂林) 果然民不虛傳。遊覽陽朔西街, 其後返桂林。

酒店: Minfeng or similar 5*

The scenery of Guilin has been called the finest under heaven, and is South China's shining pearl, with verdant mountains, elegant waters, and magnificent crags and fantastic caverns. Cruise down the Li River today, you will be attracted by the fabulous natural scenery of Guilin. Limestone spires rising out of the flat ground, with often perpendicular cliffs, trees sprouting from the cracks to bend skyward - surely a marvelous view you can hardly

find anywhere else. Arrive in Yangshuo and board the motorcoach to drive back to Guilin.

5 桂林 - 昆明 (早/午/晚餐) GUILIN-KUNMING (B/L/D)

上午遊覽經典劉三姐大觀園, 夢幻歌圩及少數名族鼓舞表演及劉三姐劇場表演。其後, 搭機前往雲南省首府——昆明, 它是一個海拔5500尺的高原城市, 鮮花不謝, 四季如春。古人雲: 春城何處不飛話, 因而得名“春城”。

酒店: Jinjiang or similar 4

Morning visit Classic Liusanjie Garden view After Lunch, transfer to airport flight to fly to Kunming, the Spring City and capital of Yunnan Province, Kunming holds the distinction as having the best year-round weather in all of China.

6 昆明 - 石林 - 昆明 (早/午/晚餐) KUNMING - STONE FOREST - KUNMING (B/L/D)

上午沿新建高速公路奇路南石林(天下第一奇觀)。沿途風光綺麗, 到達石林風景區, 遠遠望去, 有些矗立如林, 有些峻拔如牆, 有些拱抱如門, 有些倒懸欲墜, 使人驚心動魄, 歎為觀止, 真是山窮水盡疑無路, 林暗石明又一景。下午返回昆明, 遊覽美麗的翠湖公園。晚餐品嘗當地風在“過橋米線”, 欣賞少數民族歌舞表演。

酒店: Jinjiang or similar 4*

This morning visit Grand View Tower, Continue tour to the Stone Forest, which is known as "the most fantastic scenery under heaven". It is a massive collection of gray limestone pillars, split by rainwater and eroded to their present fanciful shapes, next visit Green Lake park. Enjoy dinner and minority sing & dance show in Colorful Yunnan.

7 昆明 - 大理 (早/午/晚餐) KUNMING-DALI (B/L/D)

上午前往大觀樓, 湧讀大觀樓前天下第一長聯, 其後驅車往雲南省西北部大理, 大理集歷史文化名城和風景名勝為一體, 被譽為東方日內瓦, 以風, 花, 雪, 月著稱的自然風光更是讓您流連忘返。遊覽於唐代的崇聖寺三塔, 氣勢磅礴, 雄偉壯觀。晚餐品嘗沙鍋魚風味。洋人街坐落於大理古城內, 只見露天酒吧, 咖啡館沿街而立, 這裏夜燈火通明, 來自世界各地的遊客絡繹不絕的來此休息。

酒店: Regent or Similar 5*

In the morning, visit Grand View Tower and Coach to Dali, the home of Bai ethnic group and the most blessed spot on earth. Upon arrival, visit Three Pagodas of Sainly Worship, three outstanding landmarks of the region. Then go to the Dali Old Town and "Foreigner Street".

8 大理 - 麗江 (早/午/晚餐) DALI-LIJIANG (B/L/D)

大理三月好風光, 乘小舟遊覽洱海並能欣賞到精彩的“魚鷹抓魚”表演。其後, 前往喜州民居, 領略古城獨特風貌。其後乘車前往麗江, 特殊的地理條件造就了美絕人環的自然風光, 古城大研鎮依山傍水, 楊柳依依, 因形似碧玉大硯而得名, 它保存了明清府城的格局, 是中華民族的瑰寶。

酒店: Int'l or Similar 5*

Morning, visit to the Erhai park with boat ride on the Erhai lake & the exciting cormorant fishing performance. Bai Nationality Village of Xizhou, after lunch, drive Lijiang, the cultural center of the Naxi Minority. Lijiang has beautiful landscapes and has been desiddgnated by the UN as a World Cultural Heritage Site. Gaze in wonder at the sights and sounds of this ancient city as you walk down the cobblestone streets preserved for over 700 years. We see that the Naxi way of life has changed very little over time. A short bus ride away is Lijiang's old town, where we take a leisurely stroll around the pristine surroundings.

9 麗江 (早/午/晚餐) LIJIANG (B/L/D)

麗江是中國歷史文化古城, 俗稱世外桃源, 當地民族風情和文化絢麗多彩, 納西族製造了神奇第東巴文化, 用象形文字書寫成寓意深刻第萬卷經典, 欣賞中國第一導遊張藝謀先生在玉龍雪山導演一雪山印象, 大型演出, 60分鐘的演出將帶您深刻瞭解, 當地人民的生活! 其後前往白沙壁畫參觀, 展現當地不同宗教的高度融合! 玉峰寺, 位於玉龍山的南麓, 距離麗江縣城13公里。玉峰寺建於清康熙末玉峰寺建於清康熙末年, 是麗江著名喇嘛寺之一。

酒店: Expo Garden Hotel 4*

The highlight of the day must be Impression Lijiang. Next, we visit the Baisha Village, the ancient capital of the Naxi Kingdom. & Yufeng Temple.

10 昆明 - 廣州 - 洛杉磯 (早餐) KUNMING-GUANGZHOU LOS ANGELES (B)

上午前往昆明, 轉機前往廣州轉機返回美國 In the morning transfer to the airport fly to Los Angeles via Kunming and Guangzhou.

團費不包括 / 注意事項:

- ※ 燃料費和機場稅。
- ※ 提前出發或延期返回補艙位差價。
- ※ 其他城市出發或停留其他國家, 請來電查詢。
- ※ 小孩(12歲以下)不佔床位, 大人價的80%。
- ※ 司機與導遊服務費, 建議每人每天\$10。

Remarks and Excludes:

- ※ Tax and fuel surcharge.
- ※ Early departure or late return, add class difference.
- ※ Other gateways or stopover other countries, please call for details.
- ※ Child under 12 who shares room with two adults, will be charged 80% of adult price
- ※ Driver & tour guide's service fee at \$10 per day per